
11ورزش a r m a n m e l i . i r
گفتوگو

داداش زاده: 
 پول زیاد 

 آفت فوتبال 
شده است

حذف تیم ملی بسکتبال سه نفره  
دختران ایران از کاپ آسیا

تسنیم: تیم بسکتبال سه نفره دختران 
ایران در دومین مسابقه خود در کاپ آسیا 
برابر چین هم شکست خورد و از گردونه 
مسابقات کنار رفت. به گزارش روابط عمومی 
فدراسیون بسکتبال، تیم بسکتبال سه نفره 
دختران ایران در دومین بازی خود در کاپ 
آسیا که در سنگاپور برگزار می شود، با نتیجه 
21 بر 12 برابر چین شکست خورد و از دور 
مسابقات کنار رفت. تیم بسکتبال سه نفره 
دختران کشورمان در نخستین بازی خود در 
این مسابقات برابر فیلیپین هم با نتیجه 16 
بر 14 شکست خورده بود. تیم دختران ایران 
با ترکیب آیدا گل محمدی، نگین رسولی پور، 
سمانه ثابت زاده، سمیه ثابت زاده و مربیگری 
افسانه حسن نائبی و سرپرستی امید شایان 

نژاد در این رقابت ها حضور یافته بود.

خارجازمستطیلسبز

آمادگی یوفا برای کمک به  
یوونتوس به یک شرط

اتحادیه فوتبال اروپا )یوفا( آماده است تا 
به یوونتوس در تحقیقات مالی در سطح اروپا 
کمک کند، اما به شرطی که مدیران جدید این 
باشگاه پروژه سوپرلیگ اروپا را کنار بگذارند. 
آندره آ آنیلی رئیس پیشین باشگاه یوونتوس 
تقریبا دو سال پیش، در کنار غول های فوتبال 
اسپانیا یعنی دو باشگاه رئال مادرید و بارسلونا 
و در میان معماران اصلی سوپرلیگ اروپا 
حضور داشت. این سه باشگاه تنها باشگاه هایی 
هستند که هنوز به صورت رسمی در این پروژه 
مشارکت دارند و دنبال احیای آن هستند. بر 
اساس گزارش روزنامه ایتالیایی »گاتزتا دلو 
اسپوت«، یوفا انتظار دارد پس از استعفای 
آنیلی، مدیران جدید این باشگاه از پروژه 

سوپرلیگ اروپا عقب نشینی کند. 

خبـــــر

پس از 2 بار تامین بدهی استراماچونی و حذف از آسیا 

فتح ا...زاده مطالباتش را گرفت و استعفا کرد! 

سالپنجم
شماره1519

آرمان ملی – حسین ردکا: بورســی شدن استقلال و البته 
دو مرتبه تامین مالی جهت پرداخت استراماچونی، باعث نشد تا 
آبی های پایتخت بتوانند بدهی ســرمربی سابق خود را پرداخت 
کنند و این مساله در نهایت منجر به حذف استقلال از رقابت های 
لیگ قهرمانان آسیا شد. نکته جالب ماجرا تسویه به روز بدهی های 
باشگاه به فتح ا...زاده و استعفای وی بعد از حذف استقلال از لیگ 

قهرمانان آسیا است. 
  صحبت معاون اول 

محمد مخبر معاون اول رئیس جمهــور که عصر جمعه برای 
شرکت در مراسم افتتاح نخستین دوره جام نوروز در ورزشگاه آزادی 
حاضر شده بود، در مواجهه با خبرنگاران که در مورد درخواست 
کمک باشگاه استقلال سؤال پرسیدند، گفت: به طور کلی تصمیم 
دولت کمک به باشگاه های ورزشی به طور عام است نه به صورت 
خاص. امیدوارم مشکلات باشگاه ها برطرف شود. معاون اول رئیس 
جمهور در این مورد خاطرنشان کرد: باید کمک شان کرد، حتماً 
درست می شود. البته فی نفسه دولت نمی تواند کمک کند، اما باید 

به شکلی کمک کنیم که مشکلات برطرف شود.
  استعفا 

باشگاه اســتقلال تا پایان روز یازدهم فروردین ماه نتوانست 
بدهی اش به آندره آ اســتراماچونی را پرداخت کند و این مساوی 
بود با کنار رفتن استقلال از مسابقات لیگ قهرمانان آسیا. به همین 
خاطر در حاشیه دیدار  استقلال مقابل ذوب آهن هواداران استقلال 
لب به انتقاد از مدیرعامل این باشگاه گشودند و با شعار »حیاکن، 
رهاکن« خواهان استعفای مدیرعامل باشگاه شدند. بعد از برگزاری 
بازی نیز فتح ا... زاده جزو افرادی بود که بازیکنان استقلال سیبل 
انتقادات خود کردند. تمام این مســائل دست به دست هم داد تا 
علی فتح ا... زاده  با انتشــار پستی  در یکی از شبکه های اجتماعی 

رسماً استعفا کرد.
  صحبت رئیس سازمان خصوصی سازی 

حســین قربانزاده، معــاون وزیــر اقتصاد و رئیس ســازمان 
خصوصی ســازی توضیحــات مفصلی دربــاره پرونــده مالی 
استراماچونی و وصول چک های شــخصی علی فتح ا...زاده ارائه 
کرد که ابعاد جدیدی را از ابهامات مالی موجود در این باشــگاه 
روشن می کند. رئیس سازمان خصوصی سازی با اشاره به بدهی 
استراماچونی گفت: دو بار بدهی آقای استراماچونی مطرح شده 
است. یکبار در دوره آقای آجورلو که قرار بود از همان منبع پرداخت 
شود و یکبار هم توســط آقای فتح ا... زاده که حدود 11۸ میلیارد 
تومان برای بدهی های خارجی از جمله آقای استراماچونی پرداخت 
شده که همان پشتوانه وامشان بود و زمینی را در بانک شهر وثیقه 
کرده اند. از آن  11۸ میلیار د تومان، ۹۳ میلیارد تومان مســتقیم 
به حساب باشگاه واریز شد. قربانزاده در این خصوص توضیحات 
بیشتری ارائه کرد و گفت: اما خب طبیعتا هزینه های دیگری باشگاه 
داشته و کماکان بدهی اســتراماچونی را پرداخت نکرده اند و این 
اتفاقات رخ داده است، بنابراین کاری که در این یکسال اخیر انجام 
شده این است که باشــگاه هایی که تا الان این درآمد را نداشتند، 
درآمد جدید اضافه شده و وظیفه دستگاه ذی ربط، خود شرکت، 
هیأت مدیره و مدیرعامل نظارت بر این موضوع بوده و طبیعتا ما هم 
بر اساس اعلام مدیرعامل که چه چیزهایی برای مصارف احتیاج 
دارد، آن را به تایید می رسانیم. در مورد باشگاه پرسپولیس موارد 
مشخص به امضای مدیرعامل و معاون وزیر ورزش رسیده است اما 
درباره باشگاه استقلال خود مدیران تصمیم گرفتند و ما هم پس از 
اطلاع با عنوان کتمان وقایع مالی، به دادگاه عمومی و دادستان کل 
شکایت کردیم و آقای منتظری، دادستان کل بلافاصله به دادستان 
تهران پرونده باشگاه استقلال را ارجاع دادند تا مورد بررسی قرار 

بگیرد. معاون وزیر اقتصاد درباره اینکه فتح ا... زاده چک های شخصی 
خود از باشگاه استقلال را وصول کرده است، توضیحاتی ارائه کرد 
و گفت: خودشان اعلام کرده اند که این کار را انجام داده اند و قبول 
دارند. یک بدهی ای بوده است که مبلغ روز تعریف شده. آنطور که 
اعلام حقایق مالی باشگاه است، آقای فتح ا... زا ده با مصوبه هیأت 
مدیره، مبلغ 6 میلیارد تومان را به مبلغ ۵ میلیارد تومان کاهش 
دادند و همین پول را دریافت کرده اند. اما اصل چک ها خیلی کمتر 
از این بوده و ادعای آقای فتح ا... زاده این است که این مبلغ را طلب 
داشته اند، اما آقای احمدی معاون مالی باشگاه در دوره مدیرعامل 
سابق وقتی موضوعی چک های آقای فتح ا... زاده مطرح شد، ایشان 
به صراحت اعلام کرد، ما رفته ایم از کسانی که چک دستشان بوده 
مثل آقای صادقی، حنیف عمران زا  ده، آقای مجیدی و … محضری 
امضا گرفتیم و عملا آنها طلبی ندارند. این ادعایی بود که معاون 
مالی باشگاه اعلام کرده اســت. معاون وزیر اقتصاد درباره حرف 
برخی پیشکسوتان مثل کاظم اولیایی که گفته اند شما می توانستید 
مشکل اســتقلال را حل کنید، گفت: اتفاق بزرگی رخ داده و این 
باشگاه بورسی شده اند و ۵۰۰ میلیارد تومان به هر کدام کمک شده 
است. این دوستان تصور می کنند اینجا امامزاده است و شفا می دهد 

و هر کس و هر زمانی اراده کرد می تواند پولی دریافت کند. نه! 
  نظر وزیر ورزش

 وزیر ورزش و جوانان در پاســخ به ســوالی  مبنــی بر اینکه 
فتح ا...زاده در پستی اینستاگرامی استعفا کرد، گفت: این آمدن ها و 
رفتن ها در تمامی پست ها امری طبیعی است اما مهم این است که 
اگر با برنامه باشیم این آمدنها و رفتن ها لطمه ای به ساختار نمی زند. 
باید اصل مطلب را دریابیم و به این فکر باشیم که باشگاه های معتبر  
و باسابقه ما مثل باشگاه های سرخابی و بقیه باشگاه های معتبر ما 
خدایی ناکرده با تغییرات دچار لطمه نشوند. این وظیفه ذاتی ماست 
و بنده به همراه تمام معاونینم همواره حامی این دو باشگاه بوده و 
هستیم. سجادی با اشاره به بدهی های باشگاه استقلال در پرونده 
اخیر گفت: این موضوع برای دو سال قبل است و از دو سال قبل همه 
این موضوع را می دانستند. ما هم یکی دو بار منابع مالی لازم را در 
اختیار دو باشگاه قرار دادیم و برای تمامی حمایت ها در چارچوب 
قانون در خدمت هستیم. از تمامی ظرفیت ها و مهلت های قانونی 
استفاده خواهیم کرد اما این حمایت ها در چارچوب قانون است 
چرا که پس از حضور این دو باشگاه در مرحله واگذاری، قانون اجازه 
نمی دهد از منابع دولتی برای باشگاه ها استفاده کنیم.  وزیر ورزش 
افزود: تا جایی که قانون اجازه دهد از باشگاه ها برای شاد کردن و 
امیدوار نگه داشتن هواداران این باشگاه ها حمایت خواهیم کرد.  
سجادی در پایان گفت: همانطور که گفتم روال درباره مدیریت 
باشگاه های استقلال و پرسپولیس به این شکل است که مدیران 
این دو باشگاه استعفایشان را در ابتدا تقدیم هیأت مدیره باشگاه 
می کنند و پس از بررسی این موضوع در هیأت مدیره، این موضوع 
به وزارت ورزش می آید و پس از آن این موضوع در جلسه ای فوری با 
حضور وزیر، معاونین و اعضای هیأت مدیره بررسی و تصمیم گیری 

می شود.

   تمدید 
سرمربی پیشین استقلال حضور خود در فوتبال 
امارات را به مدت یک سال دیگر تداوم بخشید. 
باشگاه اتحاد کلبای امارات اعلام کرد که فرهاد 
مجیدی، قرارداد خود را با این باشگاه به مدت یک 

فصل دیگر تمدید کرده است.

         بازگشت  
نشریه اسپورت کاتالونیا تیتر صفحه یک خود را 
موضوع مسی اختصاص داد و نوشت: بارسلونا امیدوار 
به بازگشت مسی شد. ژاوی اعتراف کرد که با مسی در 
این زمینه صحبت کرده ولی اکنون تمام تمرکزش 

قهرمانی لالیگا است.

           تشکر
در شرایطی که باشگاه مس سونگون را با تیم 
فوتسال آن می شناختند، این باشگاه در سال اول 
حضور رسول خطیبی به عنوان مدیرعامل، هم 
قهرمان لیگ برتر شد و هم تیم داری در فوتبال و 

والیبال را آغاز کرد.
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کوتاه
تسنیم: تیم فوتبال بایرلورکوزن در هفته بیست و ششم 
بوندسلیگا میزبان شالکه بود و با نتیجه ۳ بر صفر به برتری 
رسید. سردار آزمون که از دقیقه 66 به میدان آمده بود در 
دقیقه 2+۹۰ با ضربه سر دیدنی دروازه حریف را باز کرد و 
سومین گل تیمش را به ثمر رساند. در چارچوب دیدارهای 
گروه قهرمانان لیگ دسته اول دانمارک تیم فوتبال ویل 
بولدکلوب با در اختیار سعید عزت اللهی با نتیجه 2 بر یک 
مغلوب ساندریسکه شد. در هفته سی وهشتم چمپیونشیپ 
للهیار صیادمنش را در ترکیب  انگلیس ها ل سیتی که ا
اصلی اش داشت، میزبان روترهام بود و در پایان به تساوی 

بدون گل رضایت داد.  

بیــنالمــلل
  وین رونی که پیش از بازنشستگی اش پنج فصل سابقه 
بازی کنار کریسیتانو رونالدو را در منچستریونایتد داشت، 
در تازه ترین اظهارنظرش درباره برنده پنج توپ طلا گفت: 
من فکر می کنم کاری که کریس برای منچستریونایتد 
انجام داده، فوق العاده است. از نظر من او همیشه اسطوره 
باشگاه خواهد بود و این باعث شرمساری است که دومین 
دوره حضورش در من یونایتد اینطور به پایان رسید، من 
اما فکر نمی کنم که این چیزی از میراث رونالدو در باشگاه 
منچستریونایتد کم کند. مهاجم پیشین تیم ملی فوتبال 
انگلیس که با 2۵۳ گل زده عنوان بهترین گلزن تاریخ باشگاه 
منچستریونایتد را در اختیار دارد، همچنین در مورد احتمال 
شکسته شدن رکوردش توسط مهاجم 2۵ ساله شیاطین 
سرخ که تاکنون 12۰ گل با پیراهن این تیم به ثمر رسانده 
است، اظهار داشت: من بازیکنی نیستم که دلبسته رکوردها 
باشم و امیدوار باشم هیچکس آنها را نشکند. امیدوارم رشفورد 
رکورد گلزنی من در منچستریونایتد را بشکند، چون او پسری 
منچستری است که از طریق آکادمی باشگاه به تیم اصلی 

منچستریونایتد رسیده است.
 

دیدگـــــاه
هزینه میلیاردی؛ بدهی سرسام آور باشگاه ها 

اصغرشرفی
 کارشناس فوتبال 

متأسفانه راه اصلی را در فوتبال اشتباه رفته ایم و به دنبال 
آن در بیراهه ها هزینه های مختلفی کردیم هنوز هم نتوانستیم 
به راه اصلی بازگردیم. میلیاردها تومان در این سال ها هزینه 
شده اما باشگاه های ما همچنان بدهکار هستند. هزینه 
فوتبال را گران کردند و به جای آنکه امکانات و ابزار لازم را 
برای رشد و توسعه فوتبال فراهم کنیم مبالغ میلیاردی را 
صرف چیزهایی کردیم که خروجی آن بدهی به خارجی ها،  
محکومیت و عدم رشد فوتبال است. مدیران عامل و اعضای 
هیات رئیسه باشگاه های استقلال و پرسپولیس در تمام این 
سال ها تصمیمات غلطی گرفتند و پول های زیادی پرداخت شد 
که نتیجه آن فاصله گرفتن از قهرمانی در آسیا بود و از طرفی 
دیگر بدهی های جدیدی بود که عواقب آن در هر دو باشگاه و 
چند باشگاه دیگر دیده شد. به جای آنکه مدیرانی که مسبب 
این قراردادها بودند را محاکمه کنند به آنها پست های جدید 
دادند. مشکل اینجاست که در فدراسیون فوتبال هم با چنین 
اشتباهاتی مقابله نمی شود، عادی است که با مدیران استقلال و 
پرسپولیس کاری نداشته باشند. مگر مهدی تاج نگفت بهترین 
قرارداد را با مارک ویلموتس بسته، اما دیدیم سنگین ترین 
بدهی فوتبال ما به یک مربی خارجی پرداخت شد. بار دیگر 
هم تاج رئیس فدراسیون فوتبال شد. برای دیگر مدیران فوتبال 
ما هم چنین اتفاقاتی رخ می دهد. از پستی به پست دیگر 
منتقل می شوند. برای همین حضور در هیات مدیره استقلال و 
پرسپولیس خیلی اهمیت دارد و افرادی که در چنین مشاغلی 
مشغول به کار شوند در آینده سمت های بهتری هم می گیرند. با 
این همه سرمایه انسانی چه دلیلی دارد استقلال و پرسپولیس 
بازیکن خارجی بگیرند. مگر این دو باشگاه آکادمی ندارند؟ چه 
علتی دارد از تیم های پایه خود بازیکن جذب نمی کنند. مگر 
تیم های امید و جوانان و نوجوانان این دو باشگاه به اندازه کافی 
بازیکن تولید نمی کند. چرا باید بیشتر این بازیکنان به تیم های 
دیگر برومند و پس از چند فصل با هزینه چندی بیشتر به تیم 
بازگردند. از طرفی دیگر، مدیران هر دو باشگاه که از وضعیت 
مالی آگاه هستند و می دانند نمی توانند پول مربی یا بازیکن 
خارجی را بدهند، دلیلی ندارد تا بازیکن یا مربی خارجی 
استخدام کنند که در زمان پرداخت به مشکل بخورند. بعد هم 
مربی یا بازیکن خارجی به فیفا شکایت کند و پروژه شکایت 
به دادگاه CAS کشیده شود و در نهایت هم طلب مربی با 
جریمه تأخیر پرداخت می شود. به جای آنکه مربی و بازیکن 
خارجی جذب شود می توان آکادمی ها را ساخت، کمپ تمرینی 
اختصاصی و ورزشگاه ساخت، اما برای آنکه دزدی ها در فوتبال 
بماند و دلالی ها بیش از پیش شکل بگیرد روش هزینه کردن در 
فوتبال را عوض نمی کنند. به راحتی می توان چند سال فوتبال 
را تعطیل یا با کمترین هزینه اداره کرد و پول های کلان را صرف 
امکانات کرد تا فاصله با دنیا کم و کمتر شود.  من معترض نیستم 
و فوتبال کشورم را دوست دارم، اما با طرز نگاهی که وجود دارد 
و عدم برخورد مؤثر با متخلفان، نمی توان انتظار داشت فوتبال ما 
در عرصه ملی و باشگاهی پیشرفت کند. انتخاب امیر قلعه نویی 
به عنوان سرمربی تیم ملی هم زمانی به جواب می رسد که 
حداقل چند سال به او فرصت دهیم تا افکارش را در تیم ملی 
پیاده کند. در جام ملت های آسیا، ژاپن، کره جنوبی، استرالیا 
و عربستان از ما جلوتر هستند و نمی توانیم انتظار قهرمانی 
داشته باشیم. باید به قلعه نویی وقت داد تا تغییر نسل را در 
تیم ملی عملی کند. به اندازه کافی جایگزین برای بازیکنان پا 
به سن گذاشته نیست. تیم های استقلال و پرسپولیس هم به 
این راحتی خصوصی نمی شوند. پروژه واگذاری سهام از طریق 
بورس خیلی وقت می برد. خم رنگرزی نیست که پارچه سریع 
رنگ بگیرد. تا دو باشگاه خصوصی شوند و به درآمدزایی برسند 
خیلی وقت می برد. از طرفی دیگر، بابد مسببان بدهی های این 
دو باشگاه بازخواست شوند چون دلیلی ندارد بدهی مدیران 
قبلی را مدیران جدید بدهند و این ها هم برای مدیران آینده 
بدهی به جای بگذارند. باید کسانی که مدیریت می کنند بدانند 

به خاطر اشتباه شان محاکمه می شوند و باید پاسخگو باشند.

درخشان: 

بازی محتاطانه برای پرسپولیس خوب نیست 
حمید درخشان پیشکسوت پرسپولیس می گوید عملکرد 
سرخپوشان در برخی از دقایق مقابل مس رفسنجان چنگی به 

دل نمی زد و بازیکنان این تیم باید بیشتر تلاش کنند.
  پیروزی مقابل مس 

حمید درخشان در گفت وگو با ایسنا درباره پیروزی یک بر 
صفر پرسپولیس مقابل مس رفسنجان اظهار کرد: پرسپولیس 
در نیمه اول خیلی خوب بازی کرد ولی وقتی تیم مس ده نفره 
شد، به سراغ حفظ نتیجه رفتند. یک بر صفر نتیجه خوبی نیست 
و هر لحظه ممکن است نتیجه دیگری رقم بخورد. او ادامه داد: 
تیمی که 1۰ نفره شده برایش فرقی ندارد گل های بیشتری 
بخورد و می آید تا بازی را برگرداند اما پرسپولیس برعکس و 
محتاطانه بازی کرد و در دقایقی حتی ممکن بود گل بخورد. این 
برای پرسپولیس که یک نفر بیشتر داشت اصلا خوب نبود و باید 

خیلی بهتر و با اقتدار تر بازی می کردند.
  کسب 3 امتیاز 

این پیشکسوت پرسپولیس اضافه کرد: به هر حال مهم سه 
امتیاز بود و تیم به دنبال حفظ سه امتیاز بود. این حفظ کردن 
برخی مواقع صدمه می زند. هیچوقت یک گل حاشیه امنیت 
خوبی برای تیم نیست. نیمه دوم خیلی محتاط بازی کردند و این 
می توانست خیلی خطرناک باشد. عملکرد پرسپولیس در نیمه 
دوم چنگی به دل نزد اما نیمه اول خوب بودند و می توانستند 

روندشان را ادامه دهند.
  بازی ترسو 

او با بیان اینکه با این روش و این نگاه هر تیمی صدمه می بیند، 
بیان کرد: ترسو بازی کردن منطق ندارد و باید شهامت بازی 
کردن داشته باشید. البته شهامت به همراه تفکر مربی می تواند 

به تیم کمک کند. حریف یک بازیکن کمتر داشت اما ذهنیت 
ترسو بازی کردن می توانست پرسپولیس را دچار مشکل کند.

  عملکرد مهدی عبدی
درخشان درباره عملکرد مهدی عبدی گفت: به جز صحنه ای 
که روی او پنالتی شد دیگر کار خاصی نکرد. عبدی به عنوان یک 
مهاجم باید جای گیری درست داشته باشد تا به او پاس دهند 
و بتواند خود را صاحب موقعیت کند. عبدی اشباع شده بازی 

می کند و این خوب نیست.
  رسیدن به قهرمانی؟

او در پایان عنوان کرد: پرسپولیس در شرایط بدی نیست 
اما تیمی که برای قهرمانی بازی می کند خیلی بهتر از این ها 
باید وارد زمین شود. پرسپولیس با چند امتیاز اختلاف در صدر 
جدول بود و آن را از دست داد و حالا باید با تلاش بیشتر به صدر 
جدول برگردد اما این مساله در تیم وجود ندارد. اتفاق و شانس 
هم دخیل است اما اساسی تر این است که تفکر خوبی برای برنده 
شدن داشته باشید. باید تلاش کنید و در کنارش ممکن است 

شانس هم کمک کند.

بهزاد داداش زاده پیشکسوت و کارشناس 
فوتبال در خصوص برتری تیم های مدعی در این 

هفته از رقابت های لیگ برتر صحبت کرد. 
  در خصوص برتری تیم های سپاهان، 
استقلال و پرسپولیس در هفته بیست و 
چهارم لیگ برتر فوتبال ایران مقابل صنعت 
نفت آبادان، ذوب آهن و مس رفسنجان چه 

نظری دارید؟
 بعد از اتمام بازی های فیفادی، توجه همه 
طرفداران فوتبال در ایران به بازی های لیگ برتر 
است و بدون شک همه نگاه ها به این است که کدام 
تیم به عنوان قهرمانی خواهد رسید. طبیعی بود 
که سپاهان برابر صنعت نفت برنده شود چون 
این تیم اصفهانی در صدر جدول است و مقابل 
تیم پانزدهم جدول که همه تلاشش را کرد تا 
امتیاز بگیرد به پیروزی رسید. البته گل این تیم 
مشکوک بود و حتی اگر کارشناسان این گل را 
مردود بدانند در نتیجه تغییری ایجاد نخواهد 
شد.  پرسپولیس در یک بازی بزرگ برنده شد تا 
بار دیگر تفاوت تیمی که به شخصیت ماندن در 
کورس قهرمانی رسیده با حریفان خود مشخص 
شود. مس رفسنجان تیم خوبی است و این فصل 
عملکرد جالب توجهی داشته اما به کیفیتی 
نرسیده که بتواند در هفته های حساس پایانی مانع 
تیمی چون پرسپولیس شود و یحیی گل محمدی 
با وجود اینکه پورعلی گنجی و هنانوف دو مدافع 
خود را نداشت ولی برابر تیمی که کمتر از سایر 
تیم ها گل خورده بود برنده شد تا نشان دهد 
پرسپولیس می تواند تا هفته آخر مدعی قهرمانی 

باقی بماند.
  در خصوص استقلال چه نظری دارید؟

 استقلال هم حق اشتباه نداشت و در یکی 
از بازی های سخت خود برنده شد. مهدی تارتار 
به خوبی راه بازی برابر تیم های بزرگی چون 
پرسپولیس و استقلال را بلد است و به راحتی 
باج نمی دهد، اما بازی بهتری را از سوی استقلال 
دیدیم و این تیم مزد برتری خود را گرفت. 
استقلال ثابت کرد که پا پس نمی کشد و تا انتهای 
فصل برای رسیدن به جام قهرمانی تلاش خواهد 
کرد. البته این تیم بازی های سخت تری نسبت به 
سپاهان و پرسپولیس دارد ولی تیمی که قهرمانی 
می خواهد باید در دیدارهای دشوار هم نتیجه 

بگیرد.
  بدهی استراماچونی نیز پرداخت نشد!

 بعد از مدیرعاملی که با استراماچونی قرارداد 
بست، مدیران دیگری به استقلال آمدند، اما 
هیچ کدام به این فکر نکردند که این ماجرا را حل 
کنند و حالا که کار بیخ پیدا کرده نوبت به مدیریت 
فتح ا... زاده رسیده و همه او را مسبب می دانند در 
حالی که در دوران مدیران عامل قبلی پول بسیار 
کمتری نیاز بوده تا این پرونده بسته شود ولی 
هیچ یک کاری نکردند تا استقلال در یک قدمی 
محرومیت قرار بگیرد . وزیر ورزش تقصیری ندارد 
چون موظف است به همه فدراسیون های ورزشی 
رسیدگی کند. پول زیاد برای فوتبال تبدیل به 
آفت شده و فساد زیادی به همراه دارد. بالای 1۰۰ 
میلیارد تومان بدهی استقلال به استراماچونی 
است و بعد از حذف از لیگ قهرمانان آسیا، کسر 
امتیاز و سقوط به لیگ پایین تر جرائمی است که 

می تواند دامن استقلال را بگیرد.
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ماجرای درگیری خمس و آلوز در تمرین تراکتور چه بود؟
آرمان ملی: درگیری لفظی پاکو خمس و ریکاردو آلوز در 
تمرین تراکتور و کنار گذاشتن بهترین گل ساز لیگ از ترکیب 

تبریزی ها پشت پرده جالبی دارد.
  ماجرا 

پاکو خمس سرمربی اسپانیایی تیم تراکتور پیش از دیدار 
تیمش مقابل نفت مسجدسلیمان در هفته بیست وچهارم 
لیگ برتر تصمیم گرفت تا ریکاردو آلوز بهترین پاسور لیگ 
را از ترکیب سرخپوشان کنار بگذارد. تصمیمی که با واکنش 
ریکاردو آلوز همراه شد و این بازیکن با انتشار استوری عجیب 
در فضای مجازی خبر از درگیری خود با خمس در تمرینات 
تراکتور داد. تسنیم در ادامه نوشت: ریکاردو آلوز در زمان تمدید 
قرارداد خود با تراکتور، طی توافقی شفاهی به مدیران تراکتور 
اعلام کرده است باید در زمان تولدش )2۵ مارس( در کشور 
خود باشد که این موضوع با موافقت مدیران تراکتور مواجه شده 
است. به همین دلیل نیز آلوز پس از تعطیلات نوروزی مطابق 
توافقی که با باشگاه تراکتور داشته به خاطر برگزاری جشن 

تولدش با چند روز تأخیر به تمرینات تراکتور اضافه شد، اتفاقی 
که اعتراض شدید پاکو خمس را به دنبال داشت. خمس معتقد 
است هافبک پرتغالی تیمش برای غیبت در تمرینات باید شخصا 
با او هماهنگ می کرده است، اما آلوز اعتقاد دارد در زمان تمدید 
قرارداد در این زمینه با باشگاه توافق کرده است. این اتفاق در 
نهایت باعث شده است تا خمس نام هافبک گل ساز خود را برای 
دیدار با نفت مسجدسلیمان از ترکیب تیمش خارج کند و این 
بازیکن اقدام به انتشار استوری جنجالی در فضای مجازی کرد.

  نظر سرمربی 
»پاکو خمس« در واکنش به شایعه حضورش در تیم ملی 
فوتبال ایران اظهار داشت: شایعه شده بود که سرمربی تیم ملی 
ایران شوم. تنها واقعیت این است که من سرمربی تراکتور هستم. 
ما نمی توانیم پیگیر و وابسته به شایعات باشیم. وی با بیان این 
موضوع که هیچ صحبتی در این باره با او نشده بود، ادامه داد: من 
فکر می کنم انتخابی که الان داشتند، این بود که یک سرمربی 
خوب را دارند. از سرمربی جدید هم تشکر می کنم که نفراتی را 

از تراکتور فراخواند و این برای ما نکته مثبتی بود. دوست داریم 
به عنوان یک تیم، از تراکتور بازیکن بیشتری را فرا بخواند. واقعاً 
برای سرمربی تیم ملی آرزوی موفقیت دارم و امیدوارم نتایج 
خوبی بگیرد. سرمربی تیم فوتبال تراکتور خاطر نشان کرد: 
بازی با کنیا را تماشا کردم. وقتی سرمربی جدید می آید، زود 
است که بخواهیم قضاوت کنیم. او یک هفته با تیم کار کرده و 
واقعاً خیلی زود است که بخواهیم درباره عملکرد او و تیم ملی 
ارزیابی کنیم. فکر می کنم او با گذشت زمان تلاش می کند که 
تیم خوبی تشکیل بدهد. ما مربیان نیاز به زمان برای کار کردن 
داریم. خمس راجع به موضوع درگیری اش با ریکاردو آلوز که 
از سوی این بازیکن در فضای مجازی مطرح شده بود، اظهار 
داشت: برای مهم نیست که در فضای مجازی چه اتفاقی می افتد 
و چه می گویند. من چیزی در فضای مجازی منتشر نکرده ام و 
به همین دلیل برایم مهم نیست. ما جلسه داشتیم. جلسه ای که 
خصوصی اش است، بهتر است نتیجه اش هم خصوصی بماند. 

هواداران نباید درباره آلوز هیچ گونه نگرانی داشته باشند.


